
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 10. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 91
Kan ministeren redegøre for, hvorfor Radionævnet i dens praksis ikke har
ændret sig på baggrund af kommunesammenlægningerne, således at der
tages hensyn til, at det lokalområde, der nu kan dækkes ved samsending på
lokale frekvenser også kan foregå i det geografiske område, som de nye kom-
muner dækker?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Marinus (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Marinus@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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